
Protokół Nr 119
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 października 2020 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec, witając Członka Zarządu Dariusza
Banasika oraz zaproszonych gości:

• Skarbnika Powiatu - Edytę Drążkiewicz

• Sekretarza Powiatu - Zbigniewa Sadorskiego

• Naczelnika Wydziału ,,01" - Radosława Lachowskiego
W posiedzeniu nie wzięli udziału Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

Wiesław Skowron oraz Członek Zarządu Jarosław Staciwa.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Końskich w sprawach:

a) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,

b) zmiany w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,
c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2026.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmian w budżecie powiatu na 2020 rok,
b) udzielenia upoważnieniaDyrektorowi Specjalnego Ośrodka Szkolno

Wychowawczego w Baryczy do podejmowania wszelkich czynności

prawnych i faktycznych, w szczególności do podpisywania umów
oraz zaciągania zobowiązań finansowych przy realizacji
pilotażowego programu "Rehabilitacja 25 plus" ze środków PFRON,

c) ogłoszenia otwartego konkursu ofert pn.: "Realizacja zadania
publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy
prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego
oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2021 r.",

d) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości o numerze
geodezyjnym 2294/1 O położonej w Końskich obr. 04, stanowiącej

własność Powiatu Koneckiego, ograniczonym prawem rzeczowym w
postaci służebności przesyłu.

4. Podjęcie decyzji w sprawie wniosku ZOZ o zakup testów kasetkowych.



5. Sprawy różne:

a) omówienie sprawy przyjęcia nowego mieszkańca do DPS "ETOLA"

Zarządjednogłośnieprzyjąłporządekobrad.

Ad.2a)

E Drqźkiewicz, Skarbnik Powiatu - przedstawiła szczegółowo projekt uchwały

podkreślając, że nowa procedura wynika ze stanowiska organu nadzoru i została
przygotowana zgodnie z wytycznymi Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniowałprzedmiotowy projekt uchwały i

przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.2b)

E.Drqżkiewicz,Skarbnik Powiatu - przedstawiła szczegółowo zmiany w budżecie

powiatu wraz z uzasadnieniem. Podkreśliła zadania, które zostały wycofane oraz
nowe zadania, w tym m.in. zakup laptopów dla nauki zdalnej dla szkół

ponadpodstawowych.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniowałprzedmiotowy projekt uchwały i

przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.2c)

E Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - przedstawiła szczegółowo zmiany w WPF

zawarte w projekcie uchwały.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniowałprzedmiotowy projekt uchwały i

przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.3a)
EDrążkiewicz, Skarbnik Powiatu - omówiła szczegółowo przesunięcia pomiędzy

podziałami klasyfikacj i budżetowej.

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

2



Ad.3b)

M Wiaderny - Z-ca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia

- zapoznał Zarząd z zakresem projektu i kwestiami formalnymi związanymi z
upoważnieniem dyrektora do realizacji projektu.

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad.3c)

M Wiaderny - Z-ca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia

- zwięźle przedstawił dokumentację konkursową na prowadzenie punktu
nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2021 r.

Z.Sadorski, Sekretarz Powiatu - dodał, że lokale do świadczenia usługi dla
organizacji pozarządowych w Fałkowie i Stąporkowie są zabezpieczone.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3d)
B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - podkreśliła, że jest to dalszy ciąg sprawy. Omówiła szczegółowe

podjęte działania, w tym opracowanie operatu szacunkowego oraz przedstawiła

kwestie proponowanej odpłatności jednorazowej.

D.Banasik, Członek Zarządu - zapytał, dlaczego służebność przesyłu ustanawia
się bezterminowo.

G.Piec, Przew. Zarządu - zapytał o zdanie Sekretarza Powiatu.

Z.Sadorski, Sekretarz Powiatu - podkreślił, że w sprawie jest poszanowany
interes powiatu i proponuje zamknąć sprawę na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4)

R.Lachowski, Kierownik projektu - omówił wniosek ZOZ oraz zaproponował

zakup 1000 sztuk testów kasetkowych na obecność antygenu SARS CoV-2 dla
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Dariusz Banasik

Grzegorz Piec

potrzeb Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich w ramach budżetu projektu

"Końskie zdrowie - zapobieganie, przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19
w powiecie koneckim".

Zarządpodjął decyzję o zakupie testów kasetkowych na obecność antygenu SARS
CoV-2 dla potrzeb Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich w ramach budżetu

projektu "Końskie zdrowie - zapobieganie, przeciwdziałanie i zwalczanie
COVID-19 w powiecie koneckim "

Ad. 5a)

M Wiaderny - Z-ca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
- wyjaśnił, że w przedmiotowej sprawie dochowane zostały obowiązujące

procedury w tym zakresie.

Zarząd przyjął wyjaśnienia Z-cy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

RLachowski, Kierownik projektu - poinformował, że przygotowane są do
wydania dla jednostek organizacyjnych powiatu urządzenia do dezynfekcji i prosi
o wyznaczenie daty przekazania.

Zarząd ustalił termin na wtorek 27 października br.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1550 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował: Radosław Lachowski
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